

博物館小先鋒 MuseKids



歡迎大家成為「博物館小先鋒」 Welcome to join as a MuseKid

如果您是幼稚園或小學生，即可免費申請！會籍有效期至小學畢業。
Kindergarten or primary school children are eligible for free membership,
valid until primary school graduation!



小先鋒專屬禮遇：

- 接收小先鋒e-通訊，掌握本館親子及兒童活動最新動態
- 優先參加本館親子及兒童活動
- 獲贈本館精選出版物及禮物*
- 享有本館禮品店及餐廳折扣

*數量有限，送完即止。

Exclusive benefits:

- Receive MuseKids e-News to stay updated on the Museum's family and children's programmes
- Priority access to the Museum's family and children's programmes
- Complimentary publications and gifts from the Museum*
- Exclusive discounts at the Museum's gift shop and café

*Available while stocks last.

快加入我們，展開充滿歡樂的博物館探索之旅！
Join us today and embark on a fun-filled journey of exploration!

會員申請表格 (*必須填寫 Must fill in)

Membership Application Form

申請編號(由館方填寫)
Application no. (For Official Use Only)

小朋友資料 Child details

姓名 Name: *(中文Chinese) *(英文English)

性別 Sex: *出生月份 Month of birth:

就讀學校 School: *班級 Class:

聯絡電話 Tel: *電郵 Email:

*通訊地址 Address:

父母/監護人資料 Parent / Guardian details

姓名 Name: 與小朋友關係 Relationship to the child:

*聯絡電話 Tel: 簽名 Signature:

《收集個人資料及私隱政策聲明》

閣下所提供的資料，僅用作處理博物館小先鋒會員申請、接收「香港文化博物館小先鋒e-通訊」，以及與其會籍直接相關之事宜，例如會籍完結通知。博物館會在博物館小先鋒會員會籍有效期間保留會員的個人資料。在會籍完結後，相關資料將保留一段合理時間，隨後妥善地從系統中刪除。如欲在會籍有效期間停止接收「香港文化博物館小先鋒e-通訊」，請發送電郵hkham@lcsd.gov.hk，並於主旨註明「停止收取香港文化博物館小先鋒e-通訊」。根據個人資料(私隱)條例第十八、二十二及附表一載列的第六原則，閣下有權要求查閱及更正所提供的個人資料。如有查詢，請電郵eohm@lcsd.gov.hk與行政主任(文化博物館)聯絡。

Personal Information Collection and Privacy Policy Statement

The information provided will be solely used for processing your MuseKids membership application, receiving "HKHM MuseKids e-News", and matters directly related to the membership, such as expiration notifications. Your personal data will be retained for the duration of your membership. Following its expiration, your data will be securely erased in our system within a reasonable timeframe. If you wish to stop receiving "MuseKids e-News" during your membership, please email to hkham@lcsd.gov.hk and specify "Unsubscribe HKHM MuseKids e-News" in the subject. You have the right to request access to and make correction of personal data you provided in accordance with Section 18, 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance. For enquiries, please contact Executive Officer (Heritage Museum) at eohm@lcsd.gov.hk.

請在合適方格內加上✓號 Please give a ✓ in the appropriate box

本人已閱讀並明白及同意《收集個人資料及私隱政策聲明》。
I have read, understood and agreed to the Personal Information Collection and Privacy Policy Statement.

本人證明所填寫及遞交的資料均正確無訛，並無遺漏。
I hereby certify that all the information provided is correct and complete.

除了「香港文化博物館小先鋒e-通訊」外，我亦希望接收「香港文化博物館e-通訊」，以獲得更多關於博物館的消息。
In addition to "HKHM MuseKids e-News", I would also like to receive "HKHM e-News" to get more information about the museum.

請將填妥的申請表格投入兒童探知館門外的「收集箱」或電郵至musekids@lcsd.gov.hk，你亦可把表格郵寄或傳真至香港文化博物館教育及推廣組收。申請一經接納，我們將郵寄博物館小先鋒會員證給你。

Please submit the completed application form by dropping it in the Collection Box outside the Children's Discovery Gallery, or sending it via email to musekids@lcsd.gov.hk, or by post or fax to the Education and Extension Services Team of the Hong Kong Heritage Museum. We will post a MuseKids membership card to you once your application is accepted.

地址：沙田文林路1號香港文化博物館
Address: Hong Kong Heritage Museum, 1 Man Lam Road, Sha Tin

查詢：2180 8260 / 傳真：2180 8222
Enquiries: 2180 8260 / Fax: 2180 8222